
Protokół Nr XXXV/35/16 

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 15  grudnia  2016  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                `

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu).

Radni nieobecni na sesji: Pani Maria Malec.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów. 

Ad. 1

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który

przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 listopada 2016 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia przez Gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr

307/16,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2016 rok – projekt nr 304/16,

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027 –

projekt nr 305/16,

d) nadania nazwy parkowi miejskiemu w Staszowie – projekt nr 306/16,

e) ustalenia  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  szkół,  przedszkoli  i  innych  form

wychowania  przedszkolnego  prowadzonych  na  terenie  Gminy  Staszów  przez  osoby

fizyczne lub prawne niebędące  jednostką  samorządu terytorialnego oraz  trybu i  zakresu

kontroli prawidłowości ich pobierania i wykorzystywania – projekt nr 299/16,
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f) zmiany  Uchwały  Nr  LIV/441/09  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  z  dnia  15  lipca  2009  r.

w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Krzczonowice zmienionej Uchwałą

Nr  LXVII/548/10  Rady Miejskiej  w Staszowie  z  dnia  26  lutego 2010 r.  i  Uchwałą  Nr

LXXIV/626/10 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 30 lipca 2010 r. - projekt nr 308/16,

g) zmiany Uchwały Nr LXXIV/649/10 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 30 lipca 2010 roku

w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Łaziska – projekt nr 309/16,

h) zmiany Uchwały Nr LXI/511/09 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 3 grudnia 2009 roku

w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Łukawica zmienionej Uchwałą Nr

LXXIV/628/10 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 30 lipca 2010 roku – projekt nr 310/16,

i) zmiany Uchwały Nr LXI/510/09 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 3 grudnia 2009 roku

w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wiśniowa Poduchowna zmienionej

Uchwałą  Nr  LXXIV/637/10  Rady Miejskiej  w  Staszowie  z  dnia  30  lipca  2010  roku  –

projekt nr 311/16,

j) zmiany Uchwały Nr LXXIV/654/10 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 30 lipca 2010 roku

w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wiązownica Kolonia – projekt nr

312/16.

4. Interpelacje radnych.

5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

-  informacja  z  realizacji  interpelacji  i  wniosków  zgłoszonych  na  sesji  Rady  Miejskiej

w Staszowie w dniu 27.10.2016 r. i 28.11.2016 r.

6. Zamknięcie obrad sesji.

Uwag, wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

W związku z powyższym  Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie  Ireneusz Kwiecjasz

poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad,  który  został  jednogłośnie  przyjęty (obecnych  było  19

radnych).

Ad. 2

Radni  nie  mieli  uwag  do  protokołu  z  sesji  z  dnia  28  listopada 2016  roku  i  przyjęli

go  jednomyślnie (obecnych było 19 radnych).

Ad. 3 a

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej  Powiatowi  Staszowskiemu  –

projekt nr 307/16.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
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Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXV/293/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 b

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  zapoznała  z  projektem uchwały

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2016 rok – projekt nr

304/16.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXV/294/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 c

Pani  Joanna  Pokora przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027 – projekt nr 305/16.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXV/295/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 d

Pani  Lidia  Pyza  –  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji

i  Rolnictwa  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  parkowi  miejskiemu

w Staszowie – projekt nr 306/16.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie poddał pod głosowanie

projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXXV/296/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 e

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu  przedstawiła projekt

uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli i innych

form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Staszów przez osoby fizyczne
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lub  prawne  niebędące  jednostką  samorządu  terytorialnego  oraz  trybu  i  zakresu  kontroli

prawidłowości ich pobierania i wykorzystywania – projekt nr 299/16.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXV/297/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 f

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów  przedstawiła projekt uchwały

w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/441/09 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 15 lipca 2009 r.

w  sprawie  zatwierdzenia  Planu  Odnowy Miejscowości  Krzczonowice  zmienionej  Uchwałą  Nr

LXVII/548/10 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 26 lutego 2010 r. i Uchwałą Nr LXXIV/626/10

Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 30 lipca 2010 r. - projekt nr 308/16.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXV/298/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 g

Pani Ewa Kondek zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXIV/649/10

Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 30 lipca 2010 roku w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy

Miejscowości Łaziska – projekt nr 309/16.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie poddał pod głosowanie

projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXXV/299/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 h

Pani Ewa Kondek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXI/511/09 Rady

Miejskiej  w  Staszowie  z  dnia  3  grudnia  2009  roku  w  sprawie  zatwierdzenia  Planu  Odnowy

Miejscowości  Łukawica  zmienionej  Uchwałą  Nr  LXXIV/628/10  Rady  Miejskiej  w  Staszowie

z dnia 30 lipca 2010 roku – projekt nr 310/16.

Nie podjęto dyskusji.
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXV/300/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 i

Pani Ewa Kondek zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXI/510/09

Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 3 grudnia 2009 roku w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy

Miejscowości  Wiśniowa  Poduchowna  zmienionej  Uchwałą  Nr  LXXIV/637/10  Rady  Miejskiej

w Staszowie z dnia 30 lipca 2010 roku – projekt nr 311/16.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie poddał pod głosowanie

projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXXV/301/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 j

Pani Ewa Kondek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXIV/654/10 

Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 30 lipca 2010 roku w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Wiązownica Kolonia – projekt nr 312/16.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXV/302/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4

Interpelacje na piśmie złożyli: radny Tomasz Otrębski i radny Wojciech Charyga.

Radny Tomasz Otrębski  złożył interpelację w sprawie zamontowania kilkudziesięciu koszy na

odchody  zwierzęce  na  terenie  miasta  Staszowa,  a  w  szczególności  na  terenie  osiedla  Wschód

w Staszowie.

Radny  Wojciech  Charyga  złożył  interpelację  w  sprawie  naprawienia  lub  podjęcia  starań

zmierzających do naprawy drogi nr 385077T Poręba – Swoboda”. Odcinek tej drogi w 2016 roku

był  naprawiany,  jednak  prace  prowadzone  na  terenach  leśnych  przez  Nadleśnictwo  Staszów

doprowadziły do powstania wyrw na remontowanym odcinku. Dalsza dewastacja tej drogi nastąpiła

na skutek wycinki drzew i ich składowania wzdłuż przedmiotowej drogi oraz załadunku i ruchu
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pojazdów wywożących drewno. Ponadto radny Charyga zwrócił  się z prośbą o wycięcie drzew

i krzewów „wychodzących miejscami w pas drogowy” na powyższym odcinku. Prace te poprawią

trakcyjność i bezpieczeństwo użytkowników drogi. 

Ad. 5

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć przedłożył  zgromadzonym  informację

z  realizacji  interpelacji  i  wniosków zgłoszonych  na  sesji  Rady Miejskiej  w Staszowie  w dniu

27.10.2016 r. i 28.11.2016 r. (w załączeniu do protokołu).

W wolnych wnioskach i zapytaniach radna Gabriela Urbańska zgłosiła zapytanie do Burmistrza

w  zakresie  prac  inwestycyjnych  prowadzonych  na  terenie  osiedla  Małopolskie  w  Staszowie.

Dodała,  iż  mieszkańcy tego  Osiedla  pytają,  kiedy zostanie  uprzątnięty  teren  po  zakończonych

pracach. Zapytała również, czy będzie możliwość ułożenia dla mieszkańców tego Osiedla przejścia

przy garażach. 

Sołtys sołectwa Jasień Maria Piwosz zwróciła się do Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z prośbą

o rozważenie możliwości podwyższenia wysokości diet dla sołtysów. Przypomniała, iż początkiem

2016  roku  sołtysi  zgłaszali  wniosek  o  wzrost  uposażenia,  jednak  wówczas  Burmistrz  zajął

stanowisko, iż podwyżka diet sołtysów w bieżącym roku nie jest możliwa, a co zostanie rozważone

w 2017 roku. Zwróciła się więc o ponowne przeanalizowanie zgłoszonej kwestii.

Następnie głos zabrał Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 „Północ” Adam Koziński, który na

wstępie  wypowiedzi  złożył  podziękowania  radnej  Annie  Karasińskiej,  która  pełni  funkcję

Dyrektora  Liceum  Ogólnokształcącego  im.  Stefana  Wyszyńskiego  w  Staszowie  za  pomoc

w zorganizowaniu zbiórki na odnowienie pomników nagrobnych przy Kościele Św. Bartłomieja

w Staszowie. Ponadto odniósł się do wydanego przez Staszowskie Towarzystwo Kulturalne medalu

pamiątkowego  z  okazji  jubileuszu  35-lecia  działalności,  na  którego  rewersie  umieszczono

podobiznę  Stefana  Kopczyńskiego,  który  pełnił  funkcję  Dyrektora  staszowskiego  Gimnazjum

i Liceum w latach 1933-1950. Podziękował Prezesowi Staszowskiego Towarzystwa Kulturalnego

Dariuszowi Kubalskiemu za umieszczenie tej postaci na pamiątkowym medalu.

Na zakończenie wypowiedzi podziękował również za całoroczną współpracę z władzami Staszowa

i życzył zgromadzonym zdrowych, spokojnych Świąt Bożego Narodzenia.   

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 6

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz przed  zamknięciem  obrad  złożył  zgromadzonym  życzenia  z  okazji

zbliżających się  Świąt  Bożego Narodzenia.  Następnie podziękował  za  udział  w sesji,  po  czym

zamknął jej obrady. 
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Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz.1115 do godz.1230.

Protokołowała:
A. Janicka        

                        Przewodniczący

               Rady Miejskiej w Staszowie 

                                     ( - ) Ireneusz Kwiecjasz
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